

ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງແມ່ນຫຍັງ?

ເປັນຫຍັງ ຄົນເຮົາໃນສັງຄົມຕ້ອງຮູ້ ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງ?



ການຮູ້ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງແມ່ນສິ່ງທີ່ຈຳເປັນສຳລັບຄົນໃນສັງຄົມ ເພື່ອປົກປ້ອງສິດ ແລະ ຜົນປະໂຫຍດຂອງຕົນ, ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ບຸກຄົນອື່ນ ເອົາລັດເອົາບຸນ. ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງເປັນບ່ອນອີງໃຫ້ກັບທຸກຄົນ ໃນການດຳລົງຊີວິດປະຈຳວັນ ແລະ ຖ້າຄົນໃນສັງຄົມ ຫາກຮູ້ປະມວນ ກິດໝາຍແພ່ງແລ້ວ ກໍ່ຈະຮູ້ຈັກສິດ ແລະ ຜົນທະຫຼາຍຂອງຜົນລະເມືອງ



ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງແມ່ນຫຍັງ?



ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງແມ່ນການລວບລວມເອົາບັນດາບົດບັນຍັດຂອງ ກິດໝາຍເຂົ້າເປັນສະບັບດຽວ ຍ່າງເປັນລະບົບກ່ຽວກັບ ການເກີດ, ການປຸງແປງ ແລະ ການສິ້ນສຸດ ສິດ ແລະ ຜົນທະ ຂອງບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ແລະ ການຈັດຕັ້ງ ໃນສາຍພົວພັນທາງແພ່ງ ເຊັ່ນ ຊັບ, ກຳມະສິດ, ຄົນຄົວ, ຂໍ້ຕູກພັນໃນສັນຍາ, ຂໍ້ຕູກພັນນອກສັນຍາ, ບຸນມໍລະດົກ.



ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງມີໂຄງສ້າງຄືແນວໃດ? ມີຈັກມາດຕາ?



ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງທີ່ສ້າງຂຶ້ນປະກອບດ້ວຍ IX ພາກຄື:
 ພາກທີ I: ບົດບັນຍັດທົ່ວໄປ
 ພາກທີ II: ບຸກຄົນ ແລະ ນິຕິບຸກຄົນ
 ພາກທີ III: ຄອບຄົວ
 ພາກທີ IV: ຊັບ, ກຳມະສິດ ແລະ ສິດອື່ນໆ
 ພາກທີ V: ຂໍ້ຕູກພັນໃນສັນຍາ
 ພາກທີ VI: ຂໍ້ຕູກພັນນອກສັນຍາ
 ພາກທີ VII: ການຄ້າປະກັນ
 ພາກທີ VIII: ການສືບທອດບຸນມໍລະດົກ
 ພາກທີ IX: ບົດບັນຍັດສຸດທ້າຍ

ໃນຈຳນວນ IX ພາກປະກອບດ້ວຍ 630 ມາດຕາ ແລະ ບັນດາອຳນາດ ສາມາດອານ ແລະ ດາວໂຫຼດເອກະສານໄດ້.

ສະແກນ QR Code



ເພື່ອເຂົ້າອ່ານ ແລະ ດາວໂຫຼດເປັນໄວ



ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງມີປະໂຫຍດຕໍ່ການ ດຳລົງຊີວິດຂອງຄົນໃນສັງຄົມຄືແນວໃດ?

ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງເປັນບ່ອນອີງໃຫ້ແກ່ຄົນໃນສັງຄົມ ໃນການ ແກ້ໄຂຂໍ້ຂັດແຍ່ງທາງແພ່ງ, ເປັນພື້ນຖານໃນການປົກປ້ອງສິດ ແລະ ຜົນປະໂຫຍດຂອງຄົນທີ່ຖືກລະເມີດຈາກບຸກຄົນອື່ນ.



ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງຈະຖືກນຳໃຊ້ກັບໃຜ?

ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງຈະຖືກນຳໃຊ້ກັບບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ແລະ ອົງການຈັດຕັ້ງ. ສຳລັບບຸກຄົນປະມວນກິດໝາຍແພ່ງ ຈະຖືກນຳໃຊ້ ແຕ່ເວລາເກີດອອກມາມີຊີວິດ ຈົນຮອດເວລາເສຍຊີວິດ.



ນອກຈາກນີ້ທ່ານຍັງສາມາດອ່ານປະມວນກິດໝາຍແພ່ງ ແລະ ກິດໝາຍອື່ນໆ ທຸກບ່ອນທຸກເວລາ ຈາກແອັບ >> Lao Law << ທ່ານສາມາດດາວໂຫຼດໄດ້ຄື:



ບຸນມໍລະດົກ

ການສືບທອດບຸນມໍລະດົກຕ້ອງ ຕ້ອງມີການເສຍຊີວິດ, ມີບຸນມໍລະດົກ, ມີຜູ້ສືບທອດບຸນມໍລະດົກ ສ່ວນລະບຸບ ແລະ ສິນທອດບຸນມໍລະດົກ ໄວ້ໃນພາກທີ VIII.



ສະແກນ QR Code ເພື່ອຮັບຊົມ ວິດີໂອອາສະເໝີ ປະມວນກິດໝາຍແພ່ງແມ່ນຫຍັງ?

ການແຕ່ງດອງ

ການແຕ່ງດອງຈະອາໄຫ້ເກີດສິດ ແລະ ຜົນທະ ໄພ ເຊັ່ນ ມີສິດຕາງໜ້າເຊິ່ງກັນ ແລະ ກັນ, ມີຜົນທະເບິ່ງແຍງລູກລູກ, ສິນທິຂອບເສີມສິນທິກັນ ສ່ວນ ລາຍລະອຽດແມ່ນກຳນົດໄວ້ໃນພາກທີ III.



ການເກີດ

ເມື່ອເກີດເຮັດມາມີຊີວິດກໍ່ມີຄວາມສາມາດ ຫາກຳນົດໝາຍ. ເພື່ອໃຫ້ເກີດຄວາມ ສາມາດຫາກຳນົດໝາຍ ຕາມທີ່ໄດ້ ກຳນົດໄວ້ໃນພາກທີ II. ຈຳນວນເປັນ ຕ້ອງໄປຕະຫຼອດການເກີດ ຕາມທີ່ໄດ້ ກຳນົດໄວ້ໃນພາກທີ III.



ອຸປະຕິເຫດ

ອຸປະຕິເຫດສ້າງຄວາມເສຍຫາຍຕໍ່ຊັບ, ຊີວິດ, ສຸຂະພາບ ແລະ ຈິດໃຈ ເຊິ່ງເອີ້ນວ່າ ຄວາມສັບສົນຂອບແຫງທາງ, ໄວ້ຈະສັບ ສົດຂອບໂຊ່ແຜນຄ່າເສຍຫາຍແນວໃດ ແມ່ນໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນພາກທີ VI



ການຈຳນອງ

ໃນການຫຼີ້ນເງິນກຳນົດຄວາມສາມາດ ໂດຍເອົາທີ່ ດິນໄປຈຳນອງ, ໃນນີ້ການຫຼີ້ນແມ່ນສັນຍາ ສັນຍາ ແລະ ການຈຳນອງແມ່ນສັນຍາ ສິນທິສັນຍາ, ການຈຳນອງຈະອາໄຫ້ມີຜົນທະຫຼາຍ ທີ່ເສດ ລາຍລະອຽດແມ່ນກຳນົດໄວ້ໃນພາກທີ VII



ການຊື້ຂາຍສິນຄ້າໃຊ້ທີ່ດິນ

ການຊື້ຂາຍແມ່ນສັນຍາປະເພດໜຶ່ງ ກຳນົດໄວ້ໃນພາກທີ V ຜູ້ຊື້ ແລະ ຜູ້ຂາຍ ຕ້ອງມີຄວາມສາມາດຕາງໜ້າການ ປະສິດຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ ໃນພາກທີ II.



ການຈົດທະບຽນທີ່ດິນ

ການຈົດທະບຽນ ທີ່ດິນ ທີ່ຖືກຕ້ອງ ຈະອາໄຫ້ໄດ້ກຳນົດໄວ້ ລາຍລະອຽດແມ່ນກຳນົດໄວ້ ໃນພາກທີ IV.